

SUMBER MANUSIA

PEMBERITAHUAN PERLINDUNGAN DATA PERIBADI

Kepada: Semua Pihak yang terlibat dengan Poo Trading Import & Export Group (PLANTIE Group); (selanjutnya disebut sebagai "Subjek Data")

1. Kerajaan Malaysia telah memberitahu Undang-Undang Perlindungan Data Peribadi (PDPA) 2010 untuk mengatur pemrosesan Data Peribadi. Data Peribadi adalah maklumat yang mengenal pasti anda sebagai individu, seperti nama, nombor Kad Pengenalan, gambar pasport, alamat pos, alamat e-mel, nombor telefon, rekod cetak ibu jari, rekod perubatan, nombor pendaftaran kenderaan dan lain-lain.
2. Pemberitahuan Perlindungan Data Peribadi ini ("Pemberitahuan") dikeluarkan kepada semua pihak dari PLANTIE Group, sesuai dengan persyaratan Undang-Undang Perlindungan Data Peribadi 2010 (selanjutnya disebut sebagai "Akta"). Sekiranya terdapat pertentangan antara versi bahasa Inggeris dan bahasa lain, versi bahasa Inggeris akan berlaku.
3. Kumpulan PLANTIE menghormati privasi individu berkenaan dengan data peribadi. Untuk tujuan Pemberitahuan ini, "Data Peribadi" akan memiliki arti sebagaimana dinyatakan dalam Akta.
4. Dengan ini anda dimaklumkan mengenai sifat Data Peribadi yang dicadangkan untuk dikumpulkan, tujuan Data dikumpulkan; penggunaan dan pendedahannya; penyimpanan & pengekalan; kerahsiaan; pemindahan dan hak akses. Harap maklum bahawa kami memerlukan data peribadi anda sehubungan dengan hubungan anda dengan PLANTIE Group, untuk memberi anda pelbagai pampasan & faedah dan untuk memenuhi tanggungjawab undang-undang Syarikat. Anda dengan ini diminta untuk memberikan persetujuan anda untuk pengumpulan, penyimpanan, pengendalian, pemindahan dan perkongsian Data Peribadi anda. Sekiranya kami tidak menerima bantahan khusus secara bertulis dari anda dalam masa 15 hari dari tarikh pemberitahuan ini, akan dianggap bahawa anda tidak mempunyai keberatan sama.

A. MAKLUMAT YANG DIKUMPULKAN

Data Peribadi mengenai anda yang mungkin kami kumpulkan merangkumi: -

- a. Segala maklumat yang anda berikan terus kepada Kumpulan PLANTIE sebagai sebahagian daripada hubungan anda dengan Kumpulan PLANTIE, termasuk Data Peribadi Sensitif seperti yang dijelaskan dalam Akta.
- b. Maklumat yang dikumpulkan semasa anda mengisi atau mengemas kini maklumat anda dengan kami, sama ada secara bertulis atau melalui e-mel atau di intranet atau laman web syarikat atau di mesin cetak ibu jari, yang mungkin merangkumi data peribadi seperti gambar, nama, cap jari dan kenalan anda perincian;
- c. Kandungan semua dokumen yang dikemukakan kepada kami, seperti Borang Pesanan Pembelian dan sebarang dokumen sokongan;
- d. Segala mesej atau komen yang anda kirimkan kepada kami dengan cara apa pun, yang mungkin merangkumi data peribadi seperti nama, alamat e-mel dan nombor telefon.
- e. Dalam beberapa keadaan, anda mungkin telah memberikan Data Peribadi yang berkaitan dengan individu lain (seperti pasangan anda atau ahli keluarga yang lain) dan dalam keadaan seperti itu, anda menyatakan dan menjamin bahawa anda diberi kuasa untuk memberikan data peribadi mereka kepada Kumpulan PLANTIE dan anda telah mendapat persetujuan mereka untuk data peribadi mereka untuk diproses dan digunakan dengan cara yang dinyatakan dalam Notis ini.

B. TUJUAN PENGUMPULAN DATA PERIBADI

- a. Data peribadi yang diberikan oleh anda dalam borang permohonan anda serta dokumen lain yang telah anda serahkan kepada Pengguna Data semasa janji temu dengan Syarikat boleh digunakan untuk mematuhi syarat-syarat berkanun seperti KWSP, PERKESO, HRDF, Cukai Pendapatan dan lain-lain.
- b. Data tersebut juga dapat digunakan untuk tujuan penyediaan gaji dan urusan pekerjaan lain
- c. Melakukan analisis statistik untuk pelbagai objektif
- d. Tujuan yang berkaitan dengan operasi, pentadbiran, pengembangan atau peningkatan perniagaan Kumpulan PLANTIE termasuk untuk tujuan yang relevan untuk menyokong dan / atau membantu dalam mana-mana perniagaan syarikat PLANTIE Group;
- e. Di mana dikehendaki oleh undang-undang dan di mana Kumpulan PLANTIE menganggap bahawa penggunaan atau pendedahan sedemikian diperlukan untuk menanggapi segala tuntutan atau proses hukum, atau di mana Kumpulan PLANTIE mengesyaki bahawa penipuan atau aktiviti tidak sah telah, sedang atau mungkin dilakukan;
- f. Di mana pihak ketiga memerlukan Data agar pihak ketiga tersebut melaksanakan fungsi atau perkhidmatan seperti yang dikehendaki oleh PLANTIE Group (contohnya, syarikat insurans yang mengatur jangka hayat, polisi hospital & pembedahan PLANTIE Group dan kepada bank-bank yang mengatur gaji kiriman wang & pembayaran balik tuntutan (untuk pekerja) dan ke bank untuk pembayaran magang);
- g. Di mana pihak ketiga mensyaratkan agar pihak ketiga tersebut melakukan fungsi atau kewajiban seperti yang disyaratkan di bawah undang-undang, peraturan, peraturan, oleh undang-undang dan / atau garis panduan (apakah memiliki kekuatan hukum atau tidak) atau sebagaimana yang disyaratkan oleh pemerintah dan / atau pihak berkuasa, agensi atau jabatan bukan kerajaan (contohnya, kepada juruaudit luar yang mengaudit proses sumber manusia dan pusat pembelajaran PLANTIE Group);

h. Di mana Data diperlukan untuk melakukan analisis Sumber Manusia Kumpulan PLANTIE untuk mengoptimumkan penggunaan sumber tersebut atau untuk menilai kesesuaian pekerja tertentu untuk jawatan yang mungkin perlu diisi dalam Kumpulan PLANTIE.

i. Apa-apa tujuan lain yang tidak disebutkan secara khusus di atas tetapi ia mesti dilaksanakan sehubungan dengan urusan harian PLANTIE Group.

C. PENGGUNAAN DAN PENDEDAHAN

Anda dengan ini bersetuju bahawa Kumpulan PLANTIE boleh mendedahkan dan memindahkan (sama ada di Malaysia atau di luar negara) di antara mana-mana syarikat di dalam Kumpulan PLANTIE dan / atau kepada pihak ketiga termasuk tetapi tidak terhad kepada institusi pendidikan dan penilai luar atau kepada mana-mana syarikat yang anda / untuk dipinjamkan / dipindahkan, ejen, perunding, peguam cara, juruaudit, majikan, kontraktor, pembekal, rakan kongsi, pengiklan, pengendali rangkaian, ejen Kumpulan PLANTIE Group institusi kewangan, mana-mana orang lain yang mempunyai kewajipan kerahsiaan kepada PLANTIE atau mana-mana syarikat dalam Kumpulan PLANTIE, mana-mana pengadil yang butirannya diberikan oleh anda, mana-mana rakan sekutu PLANTIE dalam Kumpulan PLANTIE, penyerah hak atau penerima hak sebenar PLANTIE yang sebenarnya atau yang dicadangkan Kumpulan berkenaan dengan anda, penyedia perkhidmatan, untuk keperluan operasi, pentadbiran dan pengembangan PLANTIE Group dan kepada organisasi yang menyediakan arkib, pengauditan, nasihat profesional, pengumpulan hutang, insurans, perbankan, pemasaran, pengiklanan, perkhidmatan mel, pengambilan, pusat panggilan, teknologi, penyelidikan, utiliti dan perkhidmatan keselamatan untuk menggunakan, mengungkapkan, menahan, memproses, menyimpan atau memindahkan Data Peribadi tersebut untuk tujuan seperti yang dijelaskan) di atas untuk dan bagi pihak Syarikat.

D. KESAN BUKAN PERUNTUKAN DATA PERIBADI

Harap perhatikan bahawa sekiranya penyediaan Data Peribadi anda adalah wajib dan jika Data Peribadi yang mencukupi tidak dibekalkan, atau tidak memuaskan kepada PLANTIE Group maka permohonan atau permintaan anda kepada Syarikat untuk salah satu tujuan di atas seperti yang dinyatakan di atas dapat tidak akan diterima atau dilaksanakan atau Kumpulan PLANTIE tidak akan dapat memberikan pelbagai faedah dan / atau perkhidmatan.

E. PEMINDAHAN DATA PERIBADI

Oleh kerana sifat global perniagaan PLANTIE Group, PLANTIE dapat memindahkan Data Peribadi anda ke syarikat lain dalam Kumpulan PLANTIE (yang mungkin berada di negara lain) atau kepada pihak yang berada di negara lain (termasuk negara yang memiliki data yang berbeza rejim perlindungan daripada yang terdapat di negara tempat anda berada). Di mana Data Peribadi anda dipindahkan ke negara lain, undang-undang perlindungan data Peribadi di negara-negara tersebut mungkin berlaku. Segala Data Peribadi yang dipindahkan akan digunakan untuk tujuan seperti yang dinyatakan di atas dan diungkapkan kepada pihak yang dinyatakan.

F. HAK AKSES KE DATA PERIBADI

1. Di bawah Undang-Undang, anda berhak mengakses Data Peribadi anda yang dipegang oleh Syarikat dan meminta pembetulan Data Peribadi yang tidak tepat, tidak lengkap, mengelirukan atau tidak terkini.

2. Sekiranya anda mempunyai pertanyaan atau aduan mengenai Pemberitahuan ini atau jika anda ingin meminta akses ke Data Peribadi anda atau jika anda ingin memperbetulkan Data Peribadi anda atau jika anda ingin menarik balik persetujuan anda kepada PLANTIE Group untuk memproses Data Peribadi anda untuk tujuan seperti yang dinyatakan di atas atau untuk pemindahan Data Peribadi anda kepada pihak lain, anda dapat mengirimkan permintaan anda secara tertulis di alamat berikut:

Poo Trading Import & Export Sdn Bhd

Alamat: 128, Jalan Perindustrian Bukit Minyak 7,

Kawasan Perindustrian Bukit Minyak,

14000 Bukit Mertajam, Pulau Pinang

Orang yang Bertanggungjawab: Head of HR

Emel: HR@plantie.com.my

Nombor Telefon: 04-502 2002

G. PERUBAHAN PEMBERITAHUAN

Kumpulan PLANTIE berhak untuk mengubah Pemberitahuan ini dari semasa ke semasa tanpa pemberitahuan sebelumnya. Kumpulan PLANTIE menasihatkan agar anda memeriksa Pemberitahuan ini secara berkala di laman web PLANTIE www.PLANTIE.com.my